
علوم انسانی برگزار شد. این جلسه که با  اولین جلسه دور جدید شورای سیاست گذاری انجمن ترویج در دانشکده ادبیات و

نجفی(  آقای دکتر میرباقری فرد(، مدیر انجمن شعبه استان اصفهان)خانم دکتر) ترویج حضور رئیس دانشکده، رئیس انجمن

در جامعه  شد، بر گسترش زبان و ادبیات فارسی و تعدادی از مسئولان فرهنگی و ادبی نهادها و سازمانهای استان تشکیل

مخاطبان و علاقه  و مقرر گردید انجمن ترویج زبان و ادب فارسی، با توجه به طیف گسترده و نیز در میان دانشجویان تاکید

افراد علاقه مند باشد و همچنین با ترویج زبان و ادب فارسی  د که بتواند پاسخگوی نیازمندان، به گونه ای برنامه ریزی کن

 .پاسداشت این میراث ارزشمند کوشش کند در میان مردم در

 

 

 

    

 



 

 

 

 


